
Относно: Обществени консултации по Проект на Система за прием на ученици в първи клас в 
общинските училища на територията на Столична община  
  
Уважаеми доц. д-р Чобанов,  
Уважаема г-жо Минчева,  
  
Пиша Ви във връзка с предстоящите промени в наредбата за прием на деца в първи клас на 
територията на Столична Община. Бих искала да обърна вниманието Ви на предложение, което 
ми се струват резонно и по-справедливи от предложените до тук:  
Районирането да обхваща ДВЕ, а не както е в проекта – само едно училище. Така едно дете ще 
може да попада в първа група в две учебни заведения и родителите ще има възможност за 
избор (на местоположение, учител, паралелка и пр.), като едновременно с това се запазва 
принципът на райониране. Ясно е, че често родителите не избират най-близкото училище, а – 
да кажем – друго, което е с две пресечки по-далеч. Освен това в сегашния проект има случаи, в 
които единият тротоар на една улица отива към едно училище, а отсрещният – към друго. Това 
е предпоставка отново да има серия от случаи на недоволство. 
Две училища в един административен район, в който си плащаме данъците е по-добра 
алтернатива. Това е възможно с добавяна на подкритерии към всяка група. Децата посещавали 
детска градина заедно да могат да продължат в позната и уютна среда заедно и занапред. 
  
Надявам се искрено при изготвянето на новите правила за прием, да се съобразите с мненията 
на хората. 
  
  
инж. Минка Петкова 

 


